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INTERPELACJE z dnia 30 maja 2016n

urnow4, bo okres gwarancyjny koczy sig w tym roku.

1. wloclawscy senior4y zamoimpo$rednictwem prosz4 pana prezydenta o
zainstalowanie lawek dla mieszkaric6w w gl6wnych ci4gach
komunikac5ljnych, kt6re s4 oddalone od skwer6w i park6w miejskich .
Osoby starsze i niepelnosprawne ale tak2e matlct z a"i"e^i chetrie
skorzystai4 z chwilowego odpoczynku na lawce, bezkoniecznojci dfu2szei
wyprawy do parku.

Grupa mieszkaricdwjest zaniepokojona stanem budynkdw i otoczenia po
bylym Zespole szk6l Nr 5 na osiedlu Zazamc ze, przekazanym przez rniasto
PWSZ. Proszg o interwencjg pana prezydenta, bo ten tompieksprzekazany
przez miasto za symbolican4 zlot6wkg powinien sfuzy6 rozwojowi oswiaty a
nie byd niechlubn4 wizyt6wk4.
W dniu 10 maja zwr6cila sig do mnie grupa mieszka6c6w z proSb4 o
interwencjg w kwestii braku wlaSciwego nadzoru nad opiekq w parku im.
I"owk? Sienkiewicza przez Spolkg ,,ZielefiMiejska". Na ten dzieri nie byio
jeszcze koszenia trawy, zagrabienia po zimie, nieposprz4tano piasku
posypanego w okresie zimowym na alejkach i innych tego g,pu prac
konserwacyjnych, do kt6rych zobowqzalo sig przeOsigblo.rt*o,,Zi"t",i
Miejska" Spolka z o. o.
Na proSbg mieszkaric6w proszg pana prezydenta o wla6ciwy nadz6r i
wyegzekwowanie od Sp6lki,lieleri Miejska" zgodnego z umowE zUrzgdem
Masta zagospodarowania zielen w ci4gu drogi krajowej rrr 91. proszg o
spra'ardzenie czy liczbanasadzei krzew6w i kwiatow jest 4odna zzitvart4


